

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 16-22/1/2020

Prayer Items for 3rd week of January

- 1) Country - Pray for Malaysia. We pray that God who has authority over all nations Will move our government and top leaders to have the strategies and determinations to strive for the welfare of all groups of people in our nation.
- 2) Pray for the health of the people. Due to the unstable weather, the influenza appear, people suffer in illness frequently. Let's pray for health and guidance to God.
- 3) Lunar New Year is around the corner. Pray for the church, during the celebration of the holiday, forget not to preach the gospel, do not forget their Christian identity. On the eve of the New Year, exhibit the image of a disciple, to be the light and the salt of the world.
- 4) Others - Pray for Australia. Give thanks for the rain and the haze under controlled. May God continue to control the haze, not to spread to other areas, affecting the quality of the air. Pray to God for the smog caused by the eruption of the Ta'ar volcano south of Manila, Philippines. May God protect the residents of Manila, Philippines. Pray for Jakarta, facing the flood, the villagers have perseverance and patience to clean up their homes and rebuild their homes.

卫理公会以萨迦守望者 16-22/1/2020

正月第三个星期的祷告事项

1. 国家- 为马来西亚祝福祷告。掌管万国的上帝赐福我国政府与领袖有为全民谋求福利的政策与决心。
2. 人民 - 为着人民健康向神祷告。在这天气变化无常的时期，流感出现，甚至病毒变种问题，导致人民频频生病。求神赐健康生体，求神护卫人民百信。
3. 教会- 农历新年已近。祷告教会弟兄姐妹在过节欢庆之余，不忘了传福音，不忘了自己为基督徒身份。在过节过年前夕，依然把持门徒形象，为主发光做盐。
4. 他人- 为澳洲祝福祷告，为着降雨，烟霾受到控制，感恩上帝。但依然求神控制烟霾，不吹散至其他地区，而影响空气素质。也要为着菲律宾马尼拉以南的塔阿尔火山爆发，而导致烟霾问题向神祷告，求神保守菲律宾马尼拉的居民。最后，为着雅加达前些日子面对水患祷告，在神保守，让他们能有毅力和耐心收拾家园，重整家园。

Isakhar Pengawal Methodist 16-22/1/2020

Doa minggu ketiga Januari

- 1) Negara - doa berkat untuk Malaysia. Doalah agar Tuhan yang berkuasa berkuasa alam semesta memberkati kerajaan negara kita, juga memberkati pegawai-pegawai kerajaan kita, supaya mempunyai hati berkhidmat untuk rakyat semua.
- 2) Rakyat - Berdoa kepada Tuhan untuk kesihatan rakyat. Dalam masa cuaca yang bergejolak ini, kemunculan varian influenza dan bahkan virus telah menyebabkan penyakit yang sering. Mohon Tuhan memberikan tubuh yang sihat, dan meminta Tuhan untuk melindungi rakyat.
- 3) Gereja- Tahun Baru Cina semakin mendekati. Berdoalah agar umat Tuhan tidak melupakan untuk menginjil dan berkelakuan baik ketika mereka dalam perayaan. juga tabiat kelakuan dapat dikekalkan dan orang kristian menjadi pelita dan garam kepada Tuhan.
- 4) Perkara lain- Berdoa berkat untuk Australia, bersyukur bagi hujan yang telah mebasahkan tanah dan jerebu yang terkawal. Bersyukrlah kepada Tuhan. Walau bagaimanapun, terus berdoa kepada Tuhan untuk mengawal jerebu agar tidak menyebarkan ke kawasan lain, dan menjejasi kualiti udara. Juga berdoa kepada Tuhan untuk letusan gunung berapi Taal di selatan Manila, Filipina, yang menyebabkan masalah jerebu, dan minta Tuhan melindungi penduduk Manila, Filipina. Akhirnya, berdoa untuk banjir di Jakarta beberapa hari yang lalu, dan berdoa agar penduduk tempatan bertabah hati untuk membersihkan rumah mereka dan membina semula rumah mereka.